



Referat fra Regionsservicekomitémøte for NA Regionen Norge

14. juni 2025

Frelsesarmeens lokaler i Sandefjord, Kongensgate 26, 3201 Sandefjord
Digitalt på zoom: 404 024 8490 Passord: 1953

Klokken 10:00

FU avholdt workshop: Hvordan tiltrekke medlemmer til service.

Klokken 11:00

- Stille stund etterfulgt av sinnsrobønnen
- Presentasjonsrunde: 18 regionsmedlemmer (inkl varaer) hvorav 6 RKM, i tillegg 5 observatører hvorav 3 stiller til valg med nominasjon.
- Lese 12 tradisjoner
- Lese Visjon for service
- Lese 12 konsepter
- Post, ingen post
- Spørsmål og kommentarer til referat fra forrige møte (Vi oppfordrer alle til å lese referat i forkant av møte)
 - Ingen, referat godkjent
- Gjennomgang og godkjenning av dagsorden.
 - Flere innspill til agendaen om innholdet og oppsettet i agendaen, sakene bør være tydelige slik at RKM-ene vet hva som skal behandles. Tjenestekomitéen tar innspill til etterretning.
 - Godkjent
 - Sak 6 flyttes til etter delegatens kvarter

Dagsorden for NA Regionsservicekomitémøte

Selvransakelse

Hvordan kan jeg være et forbilde og tiltrekke medlemmer til å gjøre service i vår tjeneste struktur?

Være tålmodig, møte folk med kjærlighet.

Formidle at man ikke trenger å være redd for å be om hjelp.

Inkludere, være positive, gjøre det tilgjengelig, snakke det opp.

Prøve være positiv også når ting går trått.



Stemningen vi setter rundt det å gjøre service. Formidle at det er gøy. Det som funker, det koster litt. Være meg selv, være blid og positiv. Lett å fokusere på negativt, men prøve unngå. Prøve være dette forbildet, det var tiltrekkende for meg da jeg kom inn i NA. Jeg har en gjeld til NA som jeg betaler tilbake ved å gjøre service.

Savner tema som omhandler takknemlighet og hva service har gjort for min tilfriskning.

Kjærlighet, inkludering, ufarliggjøring. Lokke med fellesskap og tilhørighet.

Ufarliggjøre, head-hunte, ta personlig kontakt. Være det forbildet som andre var for meg.

Støtte hverandre. Oppmuntre folk til å tørre.

Fortelle om egen service og at det er bra for meg.

Være tilgjengelig for andre å gi det videre.

Jeg er et forbilde når jeg begynner med meg selv og tar vare på meg selv på daglig basis. Da blir ordene mine mer betydningsfulle. Formidle på en måte som tiltrekker.

Ydmyk og ikke belærende.

Ringe folk direkte. Første tradisjon – enhet i NA, og videre tradisjon to-tre og trinnene.

Fremsnakke service. Flink til å dele om hva service har gjort for meg.

Viktig at jeg ikke ser på meg selv som forbilde, ikke sunt for meg, men viktig å formidle at tjeneste gir meg glede og takknemlighet. Gjerne gjennom væremåte, kanskje utstråling.

Vise hva service har gjort for meg åndelig. Åpne opp for spørsmål.

Å alltid ha ett serviceverv alltid i NA – vise at man fortsatt vil være med å bidra – da et forbilde.

Inkludere, vise kjærlighet når det feiler, vise glede ved tjeneste. Bygge relasjon, vise ydmykhet og være ekte. Snakke om det større bildet av strukturen.

Rapporter

Rapporter finnes i samledokument og leses før møte. Det oppfordres til kommunikasjon i forkant, slik at relevante spørsmål og kommentarer blir belyst under selve møtet.

Inkluderer rapporter fra ad-hoc-komiteer.

Leder litteratur informerer om at de RKM-ene som ikke gir tilbakemelding på ordliste-saken tolkes å støtte komiteens videre arbeid.

Sekretær: Informerer om behov for å få inn rapporter til samledokumentet litt før.

Samledokument blir ikke oppdatert av sekretær etter at det er sendt ut. Til neste regionsmøte vil det være en frist påført i referatet.

Ad-hoc komiteen som har sett på dette med Teams og brukere: Kan ha 300 brukere på webapplikasjoner. Valgt ikke å migrere epost fra cpanel. Sak 7 på dagsordenen.

Eccna41-leder: Informerer utover det som er i samledokument om early bird-billetter og video. Vil sende ut mer informasjon til RKM-ene.



Kassererrapport: Kasserer berømmer områdene for å sende penger videre til regionen. Endelig har vi fått fylt opp bufferen vår på 150 000 kr. I tillegg ca 37 000 på vanlige kontoen. Det kan se ut til at vi for en gangs skyld kan sende penger videre fra regionen.

RKM Vest: Vi har hatt en diskusjon om fordelingsnøkkel i området, vil komme en sak.

RKM midt: Vi har hatt diskusjon angående hybridmøter. Området ønsker å vite hvor mange regionsmøter han kan reise på i løpet av et år.

Telefonkomiteen: Har lagt inn noen ekstra punkter i rapporten med informasjon til RKM-ene som fint at de ser på. Viktig å rydde opp i lister og være sikker på at de som står på listene fortsatt er rusfrie feks.

Delegatens kvarter

Delegatene informerer om de ting som er viktige og relevante for RKMene:

Delegat: Se rapport i samledokumentet.

Varadelegat: Se rapport i samledokumentet (rapport fra vinter-EDM)

Valg

	Verv	Rusfri tid	Varighet	Kandidat	Avgang
A	Leder	4 år	2 år	Ketil	06.26
B	Nestleder	3 år	2 år		Ledig
C	Sekretær	3 år	2 år	Maja	10.26
D	Varasekretær	3 år	2 år		Ledig
E	Kasserer	4 år	2 år	Jan Tore	02.27
F	Varakasserer	3 år	2 år	Bjørn Daniel valgt	06.27
G	Delegat	5 år	2 år	Dag	06.26
H	Varadelegat	4 år	2 år	Noemi	10.26
I	Leder Litteratur	3 år	2 år	Jørn	06.26
J	Kasserer Litteratur	4 år	2 år		Ledig
K	Leder Web	3 år	2 år	Trond valgt	06.27
L	Leder Telefon	3 år	2 år	Magnus valgt	06.27
M	Leder Oversettelse	3år	2 år	Birgit	06.26
N	Leder Fellesskaputvikling	3 år	2 år	Lars Arne	10.26
O	Leder Servicekonferanse	3 år	Ad-Hoc		Ledig
P	Leder ECCNA	3 år	Ad-Hoc	Glenn	Ad-Hoc
Q	Leder Regionalt konvent	3 år	Ad-Hoc		Ledig
R	OR Koordinator	3 år	2 år	Odd gjenvalgt	06.27
S	OR Koordinator	3 år	2 år	Nicolai valgt	06.27
T	Web Host Zoom		Neste møte	RKM Øst valgt	10.25

Kommentarer til valg av OR-koordinatorer:



RKM Sør: Ønsker å avstå fra votering angående OR-koordinatorer siden rollene og arbeidet har vært uavklart.

Leder: Det er opp til RKM-ene hvordan dette blir fremover.

RKM Nord: Dårlig lyd fra rommet for oss på Zoom gjør det vanskelig å engasjere seg i avstemming.

Kasserer: Det ble i 2018 utarbeidet visjoner for OR-koordinator som er glemt. Rollene har ikke blitt fylt med det innholdet man hadde tenkt.

RKM Vest: Nå har vi faktisk en mulighet til å etablere en velfungerende OR-komite i samarbeid med andre kompetente betroddetjenere.

Det votes for begge OR-koordinatorer samtidig. 5 RKM-er stemmer for, 1 RKM avstår fra å stemme.

Saker

1. Sak 6 fra forrige møte fra Område Vest Servicekomite: På regionsmøte i Trondheim i juni var det oppe en sak: Hva gjør vi med sosiale medier? Denne saken har gått tilbake til ovsk og til OR-komiteen i Bergen. Forslag til løsning er å se til Sverige sin modell for organisering, og sende saken ut til gruppene for å undersøke om det er ressurser til å lage en komité som gjøre denne servicen.

Leder: Nå har vi en OR-komité, hva er deres tanker om dette?

OR-koordinatorer: Vi har ikke tatt stilling til organisering, hvor OR skal ligge feks. Vi har sett til Sverige. Undersøkt litt med tilganger til Facebook og Instagram. Kommet ny Facebookgruppe med få følgere. Ikke godt forvaltet dersom enkeltpersoner er de som skal drifte kontoene. Derfor sett til Sverige, at man har en arbeidsgruppe som har ansvaret for SoMe. I Sverige en SoMe task force som ligger under OR-komitéen.

Leder: Skal vi gi de nye OR-koordinatorene tillit til å starte dette arbeidet og få SoMe opp å gå igjen?

OR-koordinator: Fint om vi kan få tillit til å jobbe med dette og legge frem sak i oktober.

Leder telefon: Har fått logget seg inn på Facebookkontoen og kan gi innloggingsopplysninger videre til OR-komitéen.

RKM Vest: Fint om RKM-ene kan lufte dette i sine områder.

RKM Sør: Ingen som kan gjøre tjeneste på dette området i Område Sør.

Beslutning: Alle RKM-ene støtter forslaget om at OR-koordinatorene får tillit til å jobbe med hvordan SoMe skal forvaltes basert på modellen fra Sverige og legger dette frem på neste regionsmøte.

2. Sak 7 fra forrige møte til regionen fra OR-koordinator:



Skal OR-Koordinator kunne opprette egen komite eller være under FU i en prøve periode på 6 måneders tid?

RKM Sør: Slik vi ser det - bør vi ikke la de to OR-koordinatorene lande litt. Hvordan skal de arbeide?

OR-koor: Nå har vi mulighet til å opprette en komité, få en sekretær.

Leder: Tanken i 2017 var at underkomiteene skal være underlagt OR-koordinatorene. Den svenske modellen er mye likt det vi snakket om i 2017.

RKM Øst: Forventer at OR-koordinatorene lager en sak om hvordan dette skal være.

RKM Vest: Ikke lurt å legge masse administrativt arbeid til disse OR-koord nå.

Leder Webkomitéen: Kommunikasjonsmessig bli et ekstra ledd – om det da skal rapporteres via OR komiteen kan ting blir borte eller endret underveis.

Leder: Ingenting blir bestemt i dag.

Kasserer: Deler dokumenter fra 2017 med OR-koordinatorene

Beslutning: OR-koordinatorene skal ikke være under FU i en prøveperiode.

3. Sak 8 forrige møte: Diskusjon om eventuellsak angående bidrag til earlybird-billetter til ECCNA.

Leder ECCNA41: På Europa-konvent MÅ man ha billett for å komme inn. På regionale konventer har man f.eks. aldri avvist nykommere. Kan RKM støtte å forhåndsbetale 50 earlybirds-billetter til nykommere, ca 17 700 kr med dagens kurs.

RKM Sør støtter, RKM Øst støtter, RKM synes det høres greit ut, RKM Øst2 støtter, RKM Vest ikke konsensus, men flertall i området og støtter derfor.

Beslutning: Fem av RKM-ene støtter, samt en som avstår fra votering, å forhåndsbetale 50 earlybirds-billetter, gitt pris rundt 17 700 kr, til nykommere som vil delta på ECCNA41.

4. Sak 10 forrige møte: Eventuelt: Område Sør SK - Forslag fra OSSK om at regionen sender ut dagsorden 8 uker før selve regionkomitémøtet, ikke 6 uker som i dag. Dette for å sikre gruppene har mulighet til å ta opp saker på to møter istedenfor kun ett møte slik det er i dag. Dette vil sikre at saker blir tatt opp på en bedre og forsvarlig måte i gruppene hvis det er behov for det.

RKM Øst2: Støtter 8 uker før.

RKM Nord: Opp til regionen hva som er best. Men god idé.

RKM Øst: Ingen spesiell formening.

Sekretær: Da er vi avhengige av at vi får inn saker til agendaen to uker før.

Beslutning: RKM-ene ønsker at regionen sender ut dagsorden 8 uker før selve regionskomitémøtet, ikke 6 uker som i dag.



5. Ny sak fra FU: Det hersker usikkerhet hvordan praksis er med prinsipielle viktige saker som berører NA som helhet eller økonomiske saker som f.eks. regionens budsjett behandles. Er praksis at det holder med å sette saken/e på agenda til regionsmøtene 6 uker før møtet eller sendes sakene via RKM til områdene?

Hvis førstnevnte er praksis mener FU at det grenser til manipulasjon all den tid ikke alle områdene har regelmessige områdemøter. Uansett bør saken avklares på Regionsmøte slik at områdene og gruppene vet hva de skal forholde seg til.

Leder FU: Saken er egentlig en usikkerhet om saker som man ønsker å få sendt ut til gruppene bør sendes separat eller som sak til agendaen. Viktig at alle gruppene får den informasjonen de trenger om saker som skal behandles eller saker som må informeres om.

RKM Øst: Jeg mener jeg som RKM må bruke skjønn.

RKM Sør: Manipulasjon er et sterkt ord å bruke i denne sammenhengen. Men oppfatter nå at det kanskje ikke var ment henvist til noe spesielt.

Leder FU: Noen saker er viktig at alle er informert, feks saker som gjelder NA som helhet. Feil at det bare settes på dagsordenen og behandles her.

Sekretær: Hvordan ønsker vi at kommunikasjonen i regionen som helhet skal være? Å ha de fleste sakene som betyr noe for NA som helhet på regionens agenda virker som den måten vi bør behandle saker, ikke kommunikasjon på kryss og tvers. RKM-ene må ta ansvar for å holde seg oppdatert i sakene som skal behandles.

Leder: Sikre at alle får samme informasjon.

Leder FU: Konkret sak er arbeidet med å revidere retningslinjene. Vi mener det skulle vært sendt ut til gruppene før det blir beslutningssak på regionsmøtet.

RKM Vest: Avhengig av hvilken sak, feks budsjett går ikke ut til gruppene.

Vara-RKM Øst2: Sekretær i gruppe ser igjennom agenda og saker tas opp på gruppesaksmøtene og innspill blir ført videre via GSR til områdemøtet og RKM for området.

Kasserer: Dette kommer fra retningslinjearbeidet, denne diskusjonen startet da vi skulle fjerne 2.varadelegatsvervet fra retningslinjene.

Leder ECCNA41: Informerer om historikk for opprettelse av første område, deretter regionen og hva tanken var. Dersom det er saker som må avklares har regionen mulighet for å arrangere ekstra møter.

Leder: Virker som enighet.

RKM Øst: Budsjett saksak. Kommer for sent ut til gruppene.

Kasserer: Enig. Vi kan bestemme at vi sender ut budsjettet fire uker før møtet.

Beslutning: Kassererne sender ut budsjettet fire uker før møtet i oktober slik at områdene har mulighet til å behandle dette i forkant.



6. Ny sak fra delegat: Sak fra delegatene ang. deltagelse på WSC 2026. Delegatene ønsker ikke å reise fysisk til WSC men vil representere regionen online. Delegatene informerer.

Saken flyttes opp og tas rett etter delegatens kvarter. En trend at flere ikke ønsker reise til USA. Delegatene foreslår at de leier hotellrom nær varadelegats hjemsted i Stavanger, slik at de kan delta i lag online. Obs betydelig tidsforskjell.

RKM Øst støtter forslaget og reagerer på at politikk er en del av argumentasjonen

RKM Vest støtter forslaget

RKM Midt støtter forslaget

RKM Sør støtter forslaget og særlig at delegatene sammen deltar

RKM Øst2 ikke fått tatt dette opp på områdemøte, men er enige i delegatenes vurdering

RKM Nord støtter forslaget

Kasserer: Retningslinjene sier at delegat skal delta på WSC, men ikke presisert at det er fysisk.

Beslutning: RKM-ene støtter forslaget fra delegatene om deltakelse online i stedet for fysisk på WSC i USA.

7. Infosak fra arbeidsgruppa. Ang. M 365 Office og Teams: Arbeidsgruppen sender ut info ang. dette i samledokumentet.

Første år har vi 10 lisenser med tykk klient (nedlastbar, epost)

Men deretter 300 lisenser med tynn klient (webversjon)

Fra 1.juli vil eposter komme til Teams

Migrerer ikke gammel epost fra cpanel, må logge på der for å få tilgang til gamle eposter.

Leder: Neste møte på Teams.

Kasserer: M365 har større lagringskapasitet enn cpanel.

Spørsmål er hvordan dette skal forvaltes.

Leder Webkomitéen: Tidligere negativ til dette, men nå er komitéen mer medgjørlig.

Epostadressene blir de samme i bokstaver?

Kasserer: Ja, samme adresser. Vi kan ha hele Norge inn her.

Leder Webkomitéen: Gruppene kan fortsatt bruke Zoom.

Leder Oversettelseskomitéen: Programmer som adobe, microsoft osv. Trenger jeg ikke budsjettere med dette lengre?

Kasserer: Bare webapplikasjoner, ikke Adobe. Må fortsatt abonneres på.

Leder Telefonkomitéen: Hvordan er sikkerheten? Kan man dele mapper osv.?

RKM Øst: Vi har begrenset opprettelsen av nye teams og grupper.

Ad-hoc komiteen drifter dette inntil videre. RKM Øst kan bidra fremover.

Kasserer: Identifisering med telefonnummer.

Telefon: To-faktors autentisering



Beslutning: Regionen går over til bruk av M365 fra 1.juli 2025. Epostarkiv fra cpanel migreres ikke.

8. Infosak fra tjenestekomiteen: Ang. bytte av styremedlemmer i Brønnøysundsregisterne. Leder informerer.
9. Eventuelt: Ingen saker.

Neste møte: 11. oktober 2025 i Område Øst

Frist for å sende inn saker til første agendautkast: **Fredag 15. august kl. 23.59.**

Frist for innsending av rapporter til samledokument: **Torsdag 25.september kl. 23.59.**

Rapport ønskes i word for å kunne sammenstilles i samledokumentet, vedlegg som pdf.